

Seminars for Legal Advisors **Seminaires pour conseillers juridiques**

1st Seminar for Legal Advisors in Brussels (Belgium) from 3 to 5 November 1992.
1er Séminaire pour conseillers juridiques à Bruxelles (Belgique) du 3 au 5 novembre 1992.

Theme/Thème

The legal advisers of the armed Forces in humanitarian law.
Conseillers juridiques des forces armées en droit humanitaire.

2nd Seminar for Legal Advisors in Brussels (Belgium) from 3 to 4 November 1994.

2ième Séminaire pour conseillers juridiques à Bruxelles (Belgique) du 3 au 4 novembre 1994.

Theme/Thème

The function of Armed Forces Legal Advisors (CJDH) with regard to Humanitarian Law in International military organizations and in multinational military operations.
La fonction des conseillers juridiques des Forces armées en droit humanitaire dans les organisations militaires internationales et dans les opérations militaires multinationales.

3rd Seminar for Legal Advisors in Brussels (Belgium) from 23 to 25 October 1996.

3ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Bruxelles (Belgique) du 23 au 25 octobre 1996.

Theme/Thème

The application of Law of Armed Conflicts to Peace Operations.
Application du droit des conflits armés dans les opérations de paix de l'ONU.

5th Seminar for Legal Advisors in Balatonkenese (Hungary) from 16 to 20 October 2002.

5ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Balatonkenese (Hongrie) du 16 au 20 octobre 2002.

Theme/Thème

Military Operations Abroad.
Opérations Militaires à l'Etranger.

6th Seminar for Legal Advisors in Strasbourg (France) from 23 to 27 November 2005.

6ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Strasbourg (France) du 23 au 27 novembre 2005.

Theme/Thème

Challenges for legal advisors in peace-keeping operations.

Les défis pour les conseillers juridiques dans les opérations de maintien de la paix.

7th Seminar for Legal Advisors in Windhoek (Namibia) from 3 to 9 March 2008.

7ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Windhoek (Namibie) du 3 au 9 mars 2008.

Theme/Thème

Legal Advisors in Post Conflict Operations.

Les Conseillers juridiques pendant les Opérations post-confliktuelles.

8th Seminar for Legal Advisors in Riga (Latvia) from 25 to 30 May 2010.

8ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Riga (Lettonie) du 25 au 30 mai 2010.

Theme/Thème

Responsibilities of Commanders and Legal Advisors in International Operations.

Responsabilités du commandement et des conseillers juridiques en opérations internationales.

9th Seminar for Legal Advisors in Münster (Germany) from 9 to 13 April 2013.

9ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Münster (Allemagne) du 9 au 13 avril 2013.

Theme/Thème

Contemporary Challenges for Legal Advisers in International Military Operations.

Défis contemporains pour les conseillers juridiques en opérations militaires internationales.

10th Seminar for Legal Advisors in Galway (Ireland) from 6 to 10 May 2014.

10ieme Séminaire pour conseillers juridiques à Galway (Irlande) du 6 au 10 mai 2014.

Theme/Thème

Legal Advisers and International Military Operations on the African Continent.

Conseillers juridiques et opérations militaires internationales sur le continent africain.